
STORMØTE 7.april 2025 

Til stede: 
Thomas Oldervoll (9B, vann), Olav Telset (9C, vann), Nettan Stubberud (8C vind), 
Kjersti Svendsen, rektor, Siri Borlaug (9C, vind), Alice Ennals (9c, sol), Manar El-
Shafei (9c vann), Caroline Griffin (9a vann) Silje Riiber  (9d, sol), Anne Nygård (9d 
vann) Kai Lilleby (10a sol,), Liv Arnhild (10 b), Inger Lise Scwab (10 B,) Anne 
Kirsti Krogvik Karlsen (8b vann) Silje Ellis (8c vann), Kaia Breivik Furuseth (8c) og 
Helene Ulrichsen (9B, vind). 

Introduksjon, rektor: 

10.klasse 
- Kantina er reservert etter vitnemålsutdelingen for 10.trinn. 
- Scene og kulturskole vet at skolen skal ha kantina da. 
- Snakk med administrasjonen om det er behov for teknikk osv. 
- Snart er det eksamen på 10.trinn. Dette gikk bra i fjor. Det er alltid en spenning i 

forhold til tekniske ting. 
- 10.trinn har en avsluttende danseeksamen. Dette ble bra i fjor. Det er gøy når alle er 

på scenen! 

Aktiv vår 
- Det har vært en aktiv vår, med mange styremøter. Det har også vært mange 

foreldremøter, hvor elevene har vært med. 
- I 9.trinn var det fint å snakke med andre enn egne barn, om rus. 
- Hva fungerte? Hva kan gjøres bedre? 
- Nettvett på 8. trinn er også nødvendig. 
- På 10. trinn ble det avviklet utviklingssamtaler, med faglærerne til stede. Det er 

lettest å få tilbakemelding direkte fra lærerne. 

En skole i god utvikling 
- Det er stor forskjell på år 1 og år 2 ved Voldsløkka skole. Det er roligere og mer 

oversiktlig. Mindre ting som skjer, og rutiner blir stadig bedre. 
- Skolen praktisererer det som refereres til som: «omsorgsfull kontroll». Ønsket er å 

ramme inn skolehverdagen. Elevene møtes i døra om morgenen, blir sett og hilst 
på. Ungdommene beskriver selv at de synes det er fint å komme om morgenen til 
«frukt og godt humør». 

- Assisterende rektor Brita, har hatt en runde i alle 8.trinns-grupper, hvor elevene 
fortalte om oppstart. 

- Det har også vært gjennomført en runde på 10.trinn. Da med fokus på erfaringene 
og hvor veien går videre. Dette var veldig hyggelig. Elevene er ikke redde for å si 
fra om ting! De fortalte om alt de gleder og gruer seg til.  



- Mobiler er irriterende å ikke ha i friminuttene, sa elevene. Men egentlig synes de 
det er ganske fint å ikke ha mobil også. Konklusjon: De liker det, men de liker det 
ikke. Det var fint å prate med dem. 

Langpraksis 
- Det har vært en runde med studenter i 8 uker; såkalt Langpraksis. Dette har vært et 

fint tilskudd for lærerne.  
- Rektor har hatt intern praksisvurdering, og fått godt innblikk i de ulike klassene. 

Hun har sittet bakerst og observert 9. trinn mest, og konstaterer at 9.trinn begynner 
å finne formen. Det er positivt å se. 

Hærverk og kultur  
- Det er alltid ting som kan bli bedre: Guttegarderoben for eksempel. Her er det litt 

hærverk. Elevene tåler ikke å være mye alene. Det må være nok voksne. Dette må 
jobbes med.  

- Voldsløkka er en skole med en scene for Den kulturelle skolesekken. Det blir litt 
trøkk. 200 elever fra en naboskole er ikke bare bare, men det går stort sett bra. 

- Skolen er også gjenstand for sambruk med barnehager. Dette er veldig hyggelig.  

Kulturfestival 
- Kulturfestivalen er et forsøk på å skape nye tradisjoner, også med foreldre. Det er 

alltid hyggelig å møtes over litt mat. Dette blir bra. 
- Energigrupper på skolen totalt: 9 på 8. trinn. 12 på 9.trinn, 6 på 10.trinn. På 

Velkomst er det 4 grupper (disse gruppene er mye mindre). 
- Vanskelig å få satt arbeidsgrupper når folk ikke kommer på møtene! 
- Adressere de som er foreldrekontakter. Adm. sender ut og støtter opp om det. 

Foreldrerepresentanter om 10.trinn:  
- Her er alt engasjement og fokus på avslutningen. 10.trinns representanter gir 

uttrykk for at de ikke vil være med på flere ting nå. 
- Speed date med faglærere var veldig bra! Likevel er mange skuffet. 

Foreldrerepresentant i10.trinn gir uttrykk for at de aldri har klart å koble seg helt 
på. De klarer ikke engasjere seg i noe mer nå, to måneder før avslutning. Ingen 
kjenner hverandre, utenom bekjentskap som er knyttet tidligere på Lilleborg. Det 
har ikke vært noen foreldretreff på Voldsløkka for 10.trinn. De ble skuffet allerede 
da de begynte. Det har vært for lite info. Søsknene skal til Bentsebrua, og 
foreldrene føler seg ferdig med Voldsløkka nå. 

Rektors svar til dette: «Mange elever på 10.trinn er engasjerte. Kanskje elevene skal 
ta ansvaret?» 

- Til slutt ble det understreket at elever fra Tåsen laget protest for å komme inn på 
Voldsløkka. FAU har gjort en kjempejobb. 



Nettan om festivalen 14.mai: 
- Internasjonal kulturdag kom brått på i år. Pga 10.trinn, gjøres dette fort. Mange i 10. 

ønsker dette, så vi må kjøre på!  
- Fikk ikke med oss søknadsfrist for pengestøtte, måtte søkt i januar. Skolen trår til. 

Vi låner også fra Sagene bydel (bord og telt).  
- Festivalen er obligatorisk for alle elever. De begynner senere den dagen, går hjem 

et par timer og kommer tilbake kl.17. Obligatorisk frem til 19.  
- Mat skal serveres. Alle foreldre må lage mat. Det trenger ikke være fra landet du 

kommer fra, men det må skrives ned hva matretten er.  
- Innsats for alle (valgfag) sender ut lapper om hvilke klasser som skal fikse hva.  

Underholdning på festivalen:  
- Velkomsttale fra politiker.  
- Underholdning av elever. Det er et stort engasjement!  

Liste til hva vi trenger hjelp med: 
- FAU-representanter må stille og være matvakt. Ikke lenge. Ingen skal spise før det 

blir sagt værsågod. 
- Oppfordre folk til å ha med matrett. 
- Oppfordre alle til å ta med noe å spise med. 
- Innsats for alle skal gå i tropp bort for å hente 8 bord fra Sagene samfunnshus, som 

vi får låne gratis. Det er lette klappbord.  
- Vi trenger en voksen som har en bil med henger for å hente teltene (5 stk). 
- Inger Lise : «Min mann tar seg av det!» FAU håper han er enig.   
- Fint om alle foreldre kan rydde underveis. Hjelpe til litt. 
- Elevene er supergira. Fest! Har ikke hatt det før. Foreldre må snakke dette opp. Det 

blir kaotisk og gøy. 
- Nå kommer alt dette i en invitasjon. Skoledagen må legges opp, derfor er ikke 

invitasjonen sendt ennå. 
- Angående telt om det regner. Hvis regn: møt en halvtime før. Hvis sol: ti minutter 

før. Vi sjekker YR noen dager før. 
- Alle har med egen drikke? Prøver å få spons.  
- Send melding, om det er spørsmål.     

Arbeid med årshjul 
- Arbeidet har vært trått og vanskelig. 
- Vi hadde ekstra styremøte for å sette det. Men visse saker matcher ikke med 

hverandre.  
- Annenhver måned er det styremøte. 8.trinns FAU blir ikke valgt før etter første 

foreldremøtet i september. Derfor blir første stormøte først i oktober. Kan man 
begynne uten dem? Ja, det er tanken. Det kan gjøre det lettere å rekruttere fra 8. 

- Valg av styre. Styreleder Olav. 



- Viktige datoer: Pengestøttedatoer til kulturdager. Arbeidsgruppe til karrieredagen, 
som ikke ble i fjor. Julefrokost, sommeravslutning.  

- Håper det blir gjennomført av alle energigrupper, så det ikke blir 
forskjellsbehandling. Det er ansvaret til FAU-representantene.  

- Blir distribuert med en gang det er klart. Si fra om noe er feil. 

Startkit (Siri, Inger-Lise og Hilde), 
- Kontakt mellom rektor og Startkit er etablert.  
- Vi lager et skriv for å beskrive skolens plan og læringsvurdering.  
- Vi kan også lage en brosjyre som gir svar på hva du kan forvente av en lærer. Hva 

er en typisk tilbakemelding i dette læringsregimet? Brosjyren kan være noe som 
setter retning. Utfyllende Q&A. Vi kan ikke fortsette å håndtere dette til en hver tid 
i FAU. 

- Lage et kart, eller oversikt over faglige ting og hvem man henvender seg til. 
- Tydeliggjøre.  
- Siste semester: Det er stor forskjell på tilbakemeldingen: «Alt går kjempebra!», og 

så får du en 3’er, men forventet en 5’er! Vi må gjøre foreldrene tryggere. Utfordre 
skolen på det siste semesteret. Man søker på karakterene — sånn er det. 

- Startkit utvikler noe, og sender det ut. Vi kan gå gjennom dette på neste møte. 

Aktivitet på møtet: 
9C trekker lodd for å bli klassekontakt. Mia og Henrikke blir trukket. 

10. trinn avslutning: 
- Det er av interesse for de kommende 10.klassene, at man etablerer en forventning 

om hva som skjer etter utdeling av vitnemål. 
- Arrangere noe i kantina fra kl.19-20. Alle 10.klassene for utdelt dette samtidig. Mat 

og sosialt samvær. Vi vil gjerne lære til neste års 10.avslutning. Prøve å få med alle 
på dette. Vi vil gjøre det her på skolen. Ellers sklir det ut.  

- Det blir opp til foreldrene å arrangere det. 
- Hvor mange er det plass til i kantina? Dette må vi finne ut av. Neste år blir det 240 

elever …  
- Man kan eventuelt ta det klassevis. Energigruppene har klassekontakt og 

foreldremøter som et fast klassemønster. 
- Større sjanse for suksess hvis det blir alle i kantina, og ikke klassevis. Vi tar 

utfordringen med 240 elever til neste år. 
- Flott at 10.klasse setter en tradisjon! 

Andre temaer? 
Klassetur 
- Ja, det blir klassetur på 10.trinn i august. Sove i telt-opplegg. Gratis. Elevene har 

veldig lyst på klassetur. Skolen har en profil i forhold til økonomi. Må være 
lavtersket. Dette er skolen, ikke FAU! 



Temakvelden: da ble foreldrerepresentantene/klassekontaktene valgt. 

- Si til klassen at du er FAU-representant.  
- Det blir laget informasjonsbrosjyre på e-post, og det ligger på skolens nettsider.  
- Er Olav for snill når han ønsker velkommen til stormøtet? Er det derfor mange ikke 

møter opp? Voksne mennesker er vel bevisst sitt ansvar? Uenighet om Olavs 
snillhet. 

Neste dato: første mandag i juni. Mandag, 2.juni. 

Møtet er hevet. 


